
Protokół Nr XI/2004
------------------------------------------------------------------------------------------------------

z sesji Rady Miejskiej w Dobrej odbytej 24 lutego 2004 r. 
w sali konferencyjne Domu Kultury w Dobrej.

 
Przewodniczący Rady Miejskiej Eugeniusz Żerkowski  o godz. 910 otworzył XI sesję 

Rady Miejskiej w Dobrej stwierdzając, że na stan 14 radnych Rady Miejskiej w Dobrej w 
sesji  bierze udział  14 radnych, co stanowi quorum, przy którym Rada może obradować i 
podejmować uchwały.
Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu.

Przewodniczący Eugeniusz Żerkowski  poinformował, że w posiedzeniu udział biorą 
zaproszeni goście: radni powiatowy p. Andrzej Piątkowski, kierownicy jednostek, zakładów 
pracy, przedstawiciele samorządów wiejskich, sołtysi oraz Burmistrz Dobrej - p. Marianna 
Ochocka, Sekretarz Dobrej - p. Bogdan Kmieć, Skarbnik Dobrej - p. Helena Kaczewiak.
Listy obecności zaproszonych gości stanowią załączniki nr 2 i 3 do protokółu.
Protokołowała obrady - Barbara Kominiarczyk - inspektor UM w Dobrej.

Burmistrz Dobrej zgłosiła wniosek o rozszerzenie porządku obrad o pkt :
Opinia  Rady  Miejskiej  w  Dobrej  z  dnia  24  lutego  2004  r.  w  sprawie  Programu  
rzeczowego rozwoju infrastruktury wodociągowej na terenie Gminy Dobra w latach 
2004 – 2006 administrowanej przez Związek Międzygminny Wodociągów i Kanalizacji  
w Koninie.

Zgłoszony  wniosek  został  jednogłośnie  przyjęty  przez  Radę  tj.  na  14  radnych 
obecnych  na  sesji  za  jego  przyjęciem głosowało  14  radnych,  głosów „przeciw”  i 
„wstrzymujących” – nie było.

Następnie  przewodniczący  przedstawił  porządek  obrad  XI  sesji  Rady  Miejskiej  w 
Dobrej wraz z przyjętą poprawką.

Porządek obrad.
1. Otwarcie Sesji.

2. Stwierdzenie quorum.

3. Przedstawienie porządku obrad.



4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.

5. Interpelacje i zapytania radnych.

6. Sprawy samorządu.

7. Sprawozdanie Burmistrza Dobrej z realizacji uchwał i działalności 

międzysesyjnej.

8. Przyjęcie budżetu gminy na 2004 r. (uchwała nr XI/69/04)

9. Podjęcie uchwał w sprawie:

1) zmiany uchwały – nr XI/70/04

2) obniżenia wskaźnika procentowego przyjętego do obliczania dodatku 

mieszkaniowego – nr XI/71/04

3) zasad polityki czynszowej – nr XI/72/03

4) Strategii Rozwoju Gminy Dobra – nr XI/73/03

5) nadania statutu Zespołowi Szkolno – Przedszkolnemu im. Stefana 

Żeromskiego w Piekarach – nr XI/74/03

6) wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości – nr XI/75/03 

7) zamiaru przekształcenia Szkoły Podstawowej w Dąbrowicy w Szkołę 

Filialną w Dąbrowicy – nr XI/76/03

8) zamiaru przekształcenia Szkoły Podstawowej w Strachocicach w Szkołę 

Filialną w Strachocicach – nr XI/77/03 interpelacje i zadnych.

10. Ocena pracy Posterunku Policji w Dobrej w okresie 1.08.2003 – 31.12.2003r.

11. Opinia Rady Miejskiej w Dobrej z dnia 24 lutego 2004 r. w sprawie Programu 

rzeczowego rozwoju infrastruktury wodociągowej na terenie Gminy Dobra w 

latach  2004  –  2006  administrowanej  przez  Związek  Międzygminny 

Wodociągów i Kanalizacji w Koninie.

12. Przyjęcie planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2004 r.

13. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych.

14. Wolne wnioski.
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ad: 4. 
Przyjęcie protokółu z poprzedniej sesji.

 
Przewodniczący oznajmił, iż protokół Nr X/2003 z poprzedniej sesji Rady Miejskiej w 

Dobrej był wyłożony do wglądu przed posiedzeniem Rady.
Przewodniczący  stwierdził,  że  jest  napisany  zgodnie  z  przebiegiem sesji  i  zgłosił 

wniosek o nie odczytywanie protokołu, gdyż jest on do wglądu w biurze Rady, w godzinach 
pracy urzędu .
Wniosek został przyjęty przez Radę jednogłośnie tj. na 14 radnych za jego przyjęciem 
głosowało 14, przeciw--------, gł. wstrzymujące--------. 
Protokół nr X/2003 sesji Rady Miejskiej w Dobrej z dnia 29.12.2003 r. został jednogłośnie 
przyjęty przez Radę, bez odczytywania.

ad: 5.
Interpelacje i zapytania radnych.

Nie zgłoszono. 

ad:  6.
Sprawy samorządu.

Pan Józef Frątczak (soł. Piekary) prosił o wyjaśnienie sprawy organizowania szkoleń 
rolników nt. wniosków do Unii Europejskiej oraz odpłatności na wynajem sali OSP.

Przewodniczący oznajmił, iż odpowiedź zostanie udzielona przy omawianiu pkt. 13.

ad:  7
Informacja Burmistrza  Dobrej

Burmistrz  Dobrej  p.  Marianna  Ochocka  przedstawiła  „Sprawozdanie  z 
wykonania uchwał Rady Miejskiej w Dobrej i z działalności międzysesyjnej”.
Informacja stanowi załącznik nr 4 do protokołu.
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ad: 8.
Budżet gminy Dobra na 2004 r. 

Burmistrz  Dobrej  –  p.  Marianna  Ochocka  przedstawiła  projekt  budżetu  na 
2004r. zgodnie z załącznikiem nr 6 do protokołu.
Poinformowała, iż zgodnie z decyzją podjętą na wspólnym posiedzeniu obu Komisji 
Rady do projektu budżetu został wprowadzony zapis dot. działu – Ochotnicze Straże 
Pożarne tj. dodano § 2820 w brzmieniu  Dotacja celowa z budżetu na finansowanie 
lub dofinansowanie zadań zleconych do realizacji przeznaczając kwotę 10.000,00 zł, a 
o kwotę 10.000,00 zł zmniejszono § 4210 – Zakup materiałów i wyposażenia.
Kwota ta zostanie przeznaczona na zakup samochodu osobowego.

Przewodniczący Rady Miejskiej w Dobrej poprosił o przedstawienie opinii Komisji.

Przewodniczący  Komisji  Budżetowej  i  Mienia  Komunalnego  Piotr  Bernard 
Stencel  wnioskował,  aby  w  pierwszej  kolejności  przedstawiona  została  opinia 
Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu do projektu budżetu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Eugeniusz Żerkowski poprosił o wyjaśnienie 
p. Barbarę Stasiak – inspektora ds. obsługi prawnej Urzędu Miejskiego w Dobrej.

Pani  Barbara  Stasiak  poinformowała,  iż  budżet  uchwalany  jest  zgodnie  z 
procedurą  uchwalania  budżetu,  jednak  na  wniosek  radnego  Rada  może  zmienić 
kolejność przedstawiania opinii.

Burmistrz Dobrej p. Marianna Ochocka odczytała uchwałę nr 4/SO-11/03/Ko 
Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu z dnia 8.01.2004r. 
w sprawie wyrażenia opinii o projekcie budżetu gminy Dobra na 2004 r., w której 
wyrażono opinię pozytywną z uwagami. Opinia stanowi załącznik nr 5 do protokołu.

Pani Burmistrz poinformowała, iż w uzasadnieniu do opinii Skład Orzekający 
Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu zaproponował wprowadzenie pewnych 
zmian  w  projekcie  budżetu,  które  po  przekazaniu  opinii  Skarbnik  Dobrej  już 
wprowadziła do uchwały budżetowej.
Informacje  o  wprowadzonych  korektach  radni  uzyskali  na  wspólnym  posiedzeniu 
Komisji Rady.
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Następnie przewodniczący Komisji Budżetowej i  Mienia Komunalnego Piotr 
Bernard Stencel oznajmił, że Komisja przyjęła pozytywną opinię do zaproponowanego 
budżetu. Zgłoszona została propozycja, aby w dziale Handel wprowadzono zapis – na 
plac targowy kwota 30.500,00 zł bez dodatku, że kwota ta dotyczy zakupu działek od 
Żydowskiej  Gminy  Wyznaniowej,  ponieważ  może  on  zostać  wykonany  w  innym 
miejscu, bez potrzeby wykupu działek.

Radny  Michał  Błazełek  –  przewodniczący  Komisji  Socjalno  –  Społecznej 
stwierdził, że Komisja zaakceptowała propozycję budżetu gminy na 2004 r., ze zmianą 
zapisu w dz.  926   Kultura  fizyczna i  sport –  wsparcie  działalności  Klubu Karate 
Tradycyjnego – 2.000,00 zł na zapis – wsparcie sportu w szkole. 

Przewodniczący  Eugeniusz  Żerkowski  zarządził  przegłosowanie  wniosku 
Komisji Budżetowej i Mienia Komunalnego przedstawionego przez przewodniczący 
Piotra Bernarda Stencla, który został przyjęty przez Radę większością głosów tj. na 14 
radnych  obecnych  na  sali  podczas  głosowania  za  jego  przyjęciem  głosowało  12 
radnych, sprzeciwu nie zgłoszono, 2 radnych wstrzymało się do głosu.

Następnie przegłosowano wniosek Komisji Socjalno – Społecznej, który Rada przyjęła 
jednogłośnie tj. wszyscy obecni radni oddali 14 głosów „za”. 

Przewodniczący Eugeniusz Żerkowski przedstawił uchwałę w sprawie budżetu 
gminy  na  2004  r.  wraz  z  wcześniej  przyjętymi  wnioskami  i  zarządził  jej 
przegłosowanie.

Uchwała została przyjęta przez Radę jednogłośnie tj. na 14 radnych obecnych na sali 
podczas głosowania za jej przyjęciem głosowało 14 radnych, przeciw---------, głosy 
wstrzymujące---------.

Uchwała Nr XI/69/2004 Rady Miejskiej  w Dobrej  z  dnia 24.02.2004 r.  w sprawie 
budżetu gminy na 2004 r. stanowi załącznik nr 6 do protokołu.
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ad: 9.
Podjęcie uchwał

1) Zmiana uchwały

Burmistrz Dobrej p. Marianna Ochocka wyjaśniła, iż zmiana dotyczy uchwały 

Rady Miejskiej w Dobrej Nr IX/64/03 z dnia 8 grudnia 2003 r. w sprawie uchwalenia 

Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 

terenie Gminy Dobra na 2004 rok

Stwierdziła, że sam program się nie zmienia, zmieniono jedynie wysokość środków na 

poszczególne zadania, zgodnie z załącznikiem do uchwały.

P. Burmistrz poinformowała, iż zmiana była konieczna z powodu braku środków na 

dożywianie uczniów, które gmina do bieżącego roku otrzymywała od Wojewody.

Radny  Piotr  Bernard  Stencel  przewodniczący  Komisji  Budżetowej  i  Mienia 

Komunalnego oznajmił, że Komisja przyjęła pozytywną opinię do przedstawionego 

projektu uchwały.

Radny  Michał  Błazełek  –  przewodniczący  Komisji  Socjalno  –  Społecznej 

stwierdził, że Komisja pozytywnie zaopiniowała 

Przewodniczący  Eugeniusz  Żerkowski  przedstawił  uchwałę  w  sprawie  i 

zarządził jej przegłosowanie.

Uchwała została przyjęta przez Radę jednogłośnie tj. na 14 radnych obecnych na sali 

podczas głosowania za jej przyjęciem głosowało 14 radnych, przeciw---------, głosy 

wstrzymujące---------.

Uchwała Nr XI/70/2004 Rady Miejskiej  w Dobrej  z  dnia 24.02.2004 r.  w sprawie 

zmiany uchwały stanowi załącznik nr 6 do protokołu.
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2) Obniżenie wskaźnika procentowego przyjętego do obliczania dodatku 
mieszkaniowego

Burmistrz  Dobrej  p.  Marianna  Ochocka  poinformowała,  że  proponuje  się 

obniżyć  wysokość  wskaźnika  procentowego  stanowiącego  ograniczenie  wysokości 

dodatku  mieszkaniowego  do  wysokości  50%  wydatków  przypadających  na 

normatywną powierzchnię zajmowanego lokalu mieszkalnego lub 50% faktycznych 

wydatków  ponoszonych  za  lokal  mieszkalny,  jeżeli  powierzchnia  tego  lokalu  jest 

mniejsza lub równa normatywnej powierzchni.

Radny  Piotr  Bernard  Stencel  przewodniczący  Komisji  Budżetowej  i  Mienia 
Komunalnego oznajmił, że Komisja przyjęła pozytywną opinię do przedstawionego 
projektu uchwały.

Radny  Michał  Błazełek  –  przewodniczący  Komisji  Socjalno  –  Społecznej 
stwierdził, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt.

Przewodniczący  Eugeniusz  Żerkowski  przedstawił  uchwałę  w  sprawie 
obniżenia wskaźnika procentowego przyjętego do obliczania dodatku mieszkaniowego 
i zarządził jej przegłosowanie.

Uchwała została przyjęta przez Radę jednogłośnie tj. na 14 radnych obecnych na sali 
podczas głosowania za jej przyjęciem głosowało 14 radnych, przeciw---------, głosy 
wstrzymujące---------.

Uchwała Nr XI/70/2004 Rady Miejskiej  w Dobrej  z  dnia 24.02.2004 r.  w sprawie 
obniżenia wskaźnika procentowego przyjętego do obliczania dodatku mieszkaniowego 
stanowi załącznik nr 6 do protokołu.

3) Zasady polityki czynszowej

Burmistrz Dobrej przedstawiła  zasady polityki czynszowej w mieszkaniowym 

zasobie  gminy  Dobra,  które  stanowić  będą  element  wieloletniego  programu 

gospodarowania mieszkaniowym zasobem gminy.
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Radny  Piotr  Bernard  Stencel  przewodniczący  Komisji  Budżetowej  i  Mienia 

Komunalnego  poinformował  o  przyjęciu  pozytywnej  opinii  do  przedstawionego 

projektu uchwały.

Radny  Michał  Błazełek  –  przewodniczący  Komisji  Socjalno  –  Społecznej 

oznajmił, że Komisja również pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Przewodniczący Eugeniusz  Żerkowski  przedstawił  uchwałę  w sprawie  zasad 

polityki czynszowej i zarządził jej przegłosowanie.

Uchwała została przyjęta przez Radę jednogłośnie tj. na 14 radnych obecnych na sali 
podczas głosowania za jej przyjęciem głosowało 14 radnych, przeciw---------, głosy 
wstrzymujące---------.

Uchwała Nr XI/72/2004 Rady Miejskiej  w Dobrej  z  dnia 24.02.2004 r.  w sprawie 
zasad polityki czynszowej stanowi załącznik nr 6 do protokołu.

4) Strategia Rozwoju Gminy Dobra

P.  Burmistrz  poinformowała  o  przystąpieniu  do  sporządzania  materiałów do 
Strategii  Gminy  Dobra.  Wyjaśniła,  że  obecnie  pracownicy  zbierają  informacje  z 
różnych  dziedzin  dotyczące  działalności  gminy z  ostatnich  3  lat.  Dodała,  iż  sama 
strategia będzie wykonywana przez specjalistów z WOKiSS-u.

Radny  Piotr  Bernard  Stencel  przewodniczący  Komisji  Budżetowej  i  Mienia 
Komunalnego oświadczył, że Komisja przyjęła pozytywną opinię do przedstawionego 
projektu uchwały. 

Zgłosił  zapytanie,  czy  radni  będą  mieć  swój  udział  przy  pracach  nad 
powyższym dokumentem?

P.  Burmistrz  wyjaśniła,  iż  radni  zostaną  zaproszeni  do  II  etapu  pracy  nad 
strategią, kiedy podejmowana będzie kolejność realizacji poszczególnych zadań.

Piotr Bernard Stencel wyraził opinię o konieczności współpracy z radnymi od 
rozpoczęcia zbierania materiałów do dokumentu.
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Radny  Michał  Błazełek  –  przewodniczący  Komisji  Socjalno  –  Społecznej 
poinformował pozytywnej opinii Komisji. 

Przewodniczący Eugeniusz Żerkowski przedstawił uchwałę w sprawie Strategii 
Rozwoju Gminy Dobra i zarządził jej przegłosowanie.

Uchwała została przyjęta przez Radę jednogłośnie tj. na 14 radnych obecnych na sali 
podczas głosowania za jej przyjęciem głosowało 14 radnych, przeciw---------, głosy 
wstrzymujące---------.

Uchwała Nr XI/73/2004 Rady Miejskiej  w Dobrej  z  dnia 24.02.2004 r.  w sprawie 
Strategii Rozwoju Gminy Dobra stanowi załącznik nr 6 do protokołu.

5) Nadania statutu Zespołowi Szkolno – Przedszkolnemu 

im. Stefana Żeromskiego w Piekarach 

Burmistrz Dobrej wyjaśniła, że konieczność nadania nowego statutu szkole w 

Piekarach  związana  jest  z  powstaniem  Zespołu  Szkolno  –  Przedszkolnego  w 

Piekarach.

Radny  Piotr  Bernard  Stencel  przewodniczący  Komisji  Budżetowej  i  Mienia 
Komunalnego  i  radny  Michał  Błazełek  –  przewodniczący  Komisji  Socjalno  – 
Społecznej przedstawili pozytywne opinie obu Komisji. 

Przewodniczący  Eugeniusz  Żerkowski  zarządził  przegłosowanie  uchwały  w 
sprawie  nadania  statutu  Zespołowi  Szkolno  –  Przedszkolnemu  im.  Stefana 
Żeromskiego w Piekarach.

Uchwała została przyjęta przez Radę jednogłośnie tj. na 14 radnych obecnych na sali 
podczas głosowania za jej przyjęciem głosowało 14 radnych, przeciw---------, głosy 
wstrzymujące---------.

Uchwała Nr XI/74/2004 Rady Miejskiej  w Dobrej  z  dnia 24.02.2004 r.  w sprawie 
nadania  statutu  Zespołowi  Szkolno –  Przedszkolnemu im.  Stefana  Żeromskiego w 
Piekarach stanowi załącznik nr 6 do protokołu.
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6) Wyrażenie zgody na zamianę nieruchomości. 

P.  Burmistrz  poinformowała,  iż  projekt  dotyczy  zamiany  działek  jako 

odszkodowanie za przejęte przez gminę drogi po podziale działek rekreacyjnych.

Radny  Piotr  Bernard  Stencel  przewodniczący  Komisji  Budżetowej  i  Mienia 

Komunalnego  przedstawił  przyjętą  przez  Komisję  pozytywną  opinię  do  projektu 

uchwały.

Radny  Michał  Błazełek  –  przewodniczący  Komisji  Socjalno  –  Społecznej 

oznajmił,  że Komisja pozytywnie zaopiniowała 

Przewodniczący  Eugeniusz  Żerkowski  przedłożył  pod  głosowanie  projekt 

uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości.

Uchwała została przyjęta przez Radę jednogłośnie tj. na 14 radnych obecnych na sali 

podczas głosowania za jej przyjęciem głosowało 14 radnych, przeciw---------, głosy 

wstrzymujące---------.

Uchwała Nr XI/75/2004 Rady Miejskiej  w Dobrej  z  dnia 24.02.2004 r.  w sprawie 

wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości stanowi załącznik nr 6 do protokołu.

Przewodniczący Eugeniusz Żerkowski zarządził 5 min. przerwę w obradach.

Wznawiając  obrady  po  przerwie  oddał  głos  p.  Burmistrz,  która  przedstawiła 

propozycję  przekształcenia  szkół  w  Strachocicach  i  Dąbrowscy  na  szkoły  filialne 

Zespołu Szkół Publicznych w Dobrej.

Poinformowała również o zmniejszeniu subwencji oświatowej na 2004 r. 
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7) Zamiar przekształcenia Szkoły Podstawowej w Dąbrowicy w Szkołę Filialną w 
Dąbrowicy

8) Zamiar przekształcenia Szkoły Podstawowej w Strachocicach w Szkołę Filialną w 
Strachocicach

Radny Piotr Bernard Stencel przewodniczący wspólnego posiedzenia Komisji 

Budżetowej i  Mienia Komunalnego Komunalnego i Komisji  Socjalno – Społecznej 

poinformował,  że  na  wspólnym  posiedzeniu  Komisje  większością  głosów podjęły 

negatywną opinię do obu projektów uchwał, a tym samym odrzuciły propozycję p. 

Burmistrz. 

Przewodniczący  Eugeniusz  Żerkowski  zarządził  przegłosowanie  uchwały  w 

sprawie zamiaru przekształcenia Szkoły Podstawowej w Dąbrowicy w Szkołę Filialną 

w Dąbrowicy.

Uchwała nie została przyjęta przez Radę większością głosów. na 14 radnych obecnych 

na sali podczas głosowania za jej przyjęciem głosowało 5 radnych, przeciw – 9, głosy 

wstrzymujące---------.

Przewodniczący  Eugeniusz  Żerkowski  zarządził  przegłosowanie  uchwały  w 

sprawie zamiaru  przekształcenia  Szkoły  Podstawowej  w  Strachocicach  w  Szkołę 

Filialną w Strachocicach.

Uchwała nie została przyjęta przez Radę większością głosów. na 14 radnych obecnych 

na sali podczas głosowania za jej przyjęciem głosowało 5 radnych, przeciw – 9, głosy 

wstrzymujące---------.

Przewodniczący  Eugeniusz  Żerkowski  stwierdził,  że  uchwały  dotyczące  zamiaru 

przekształcenia szkół nie zostały przyjęte przez Radę.
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ad: 10.

Ocena pracy Posterunku Policji w Dobrej w okresie

1.08.2003 – 31.12.2003r.

St.  asp.  Piotr  Czernichowski  –  kierownik  Posterunku  Policji  w  Dobrej, 

przeprosił  za  nieobecność  Powiatowego Komendanta  Policji  w  Turku,  a  następnie 

przedstawił Sprawozdanie oceny pracy Posterunku Policji w Dobrej.

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 7 do protokołu.

ad: 11.
Opinia Rady Miejskiej w Dobrej z dnia 24 lutego 2004 r. w sprawie Programu 
rzeczowego rozwoju infrastruktury wodociągowej na terenie Gminy Dobra w 

latach 2004 – 2006 administrowanej przez Związek Międzygminny 
Wodociągów i Kanalizacji w Koninie.

Burmistrz  Dobrej  p.  Marianna  Ochocka  przedstawiła  propozycje  rozwoju 

infrastruktury wodociągowej na terenie gminy Dobra tj.  rozbudowa i  modernizacja 

hydrofornii i wodociągów – Żeronice, Rzymsko, Piekary 

Radny  Piotr  Bernard  Stencel  przewodniczący  Komisji  Budżetowej  i  Mienia 

Komunalnego oznajmił, że Komisja przyjęła pozytywną opinię do przedstawionego 

projektu. Zwrócił jednak uwagę na brak środków finansowych w budżecie gminy.

Radny  Michał  Błazełek  –  przewodniczący  Komisji  Socjalno  –  Społecznej 

stwierdził, że Komisja pozytywnie zaopiniowała 

Przewodniczący  Eugeniusz  Żerkowski  przedstawił  „Opinię”  i  zarządził  jej 

przegłosowanie.

Opinia została przyjęta przez Radę większością głosów tj. na 14 radnych obecnych na 

sali  podczas  głosowania  za  jej  przyjęciem głosowało  12  radnych,  przeciw---------, 

głosy wstrzymujące---------.
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Przyjęta  przez  Radę  Miejską  w Dobrej  pozytywna  opinia  z  dnia  24.02.2004  r.  w 

sprawie Programu rzeczowego rozwoju infrastruktury wodociągowej na terenie Gminy 

Dobra  w  latach  2004  –  2006  administrowanej  przez  Związek  Międzygminny 

Wodociągów i Kanalizacji w Koninie stanowi załącznik nr 8 do protokołu.

ad: 12.
Przyjęcie planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2004 r.

Przewodniczący  Komisji  Rewizyjnej  Kazimierz  Jasiński  przedstawił  „Plan 

pracy Komisji Rewizyjnej na 2004 r.”, który stanowi załącznik nr 9 do protokołu.

Przewodniczący  Eugeniusz  Żerkowski  zarządził  przegłosowanie 

przedstawionego Planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2004 r.

Plan pracy Komisji został zatwierdzony przez Radę jednogłośnie tj.  na 14 radnych 

obecnych  na  sali  podczas  głosowania  za  jego  przyjęciem  głosowało  14  radnych, 

przeciw---------, głosy wstrzymujące---------.

ad: 13.
Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych.

P.  Burmistrz  Marianna  Ochocka  odpowiadając  na  zapytania  p.  J.  Frątczaka 

wyjaśniła,  iż  aktualne  szkolenia  prowadzone  są  przez  Agencję  Restrukturyzacji  i 

Modernizacji  Rolnictwa,  przeprowadzane  są  również  przez  Izby  Rolne,  banki  czy 

Urząd. Do tej pory sale udostępniane były nieodpłatnie.

Pan  Józef  Frątczak  (soł.  Piekary)  zwrócił  uwagę,  że  na  przeprowadzenie 

szkoleń przeznaczane są duże nakłady, natomiast po każdym szkoleniu strażacy bez 

zapłaty porządkują salę, a opłata za energię elektryczną miesięcznie wynosi 100,- zł. 

Strażacy muszą również zadbać o ogrzanie sali.

Dlatego zaproponował pobieranie opłaty za korzystanie z sal w strażnicach OSP.
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P.  Burmistrz  stwierdziła,  iż  gmina może dokonać zapłaty  po przedstawieniu 

rachunku  za  wynajem  sali,  ewentualnie  korzystający  mogą  z  własnych  środków 

uregulować należność.

ad: 14.
Wolne wnioski.

Radny Józef Krotowski zgłosił wniosek w sprawie budowy hali sportowej w 
Dobrej.

Radny  Paweł  Janicki  wnioskował  o  powoływanie  radnych  do  komisji 

przetargowych oraz komisji przygotowującej materiały do strategii gminy.

Wnioskował, aby pracownik ds. obsługi rady urzędował w biurze przewodniczącego 

Rady Miejskiej.

W imieniu  Rady  Miejskiej  w  Dobrej  przewodniczący  Eugeniusz  Żerkowski 

złożył  wszystkim obecnym najserdeczniejsze życzenia  noworoczne.  Pani Burmistrz 

życzył dużo spokoju i mądrych decyzji podjętych dla korzyści całej gminy.

W  związku  z  tym,  że  porządek  XI  sesji  Rady  Miejskiej  w  Dobrej  został 

wyczerpany i o godz. 1020 przewodniczący Eugeniusz Żerkowski zamknął obrady XI 

sesji Rady Miejskiej w Dobrej dziękując wszystkim za przybycie i udział w obradach.

     Protokołowała :           Przewodniczył :
                         Przewodniczący 

  I n s p e k t o r                   Rady Miejskiej w Dobrej

/-/ Barbara Kominiarczyk                                       /-/ Eugeniusz Żerkowski 
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